



*World Readiness in PreK-16 Chinese Language Instruction*  
**CLEF 2015: Registration Open until March 9!**

The Chinese Language Education Forum (CLEF) is an annual conference that any PreK-16 Chinese language educators and administrators would hate to miss. This purely academic and action packed event will provide you with all you need to thrive in your Chinese classroom and program.



CLEF brings together world-wide PreK-16 educators and administrators to share best practices, research findings and ideas. The 5th CLEF, co-hosted by the Chinese Language Education and Research Center (CLERC) and the Chinese Language Association of Secondary-Elementary Schools (CLASS), will take place in the Hotel Sofitel San Francisco Bay on April 10-11. Please join us for:

- 9 Pre-conference workshops (no extra charge!)
- Keynote speech given by renowned educator
- 5 breakout sessions lead by invited experts
- 25 openly selected breakout session presentations through proposals
- Merged Chinese Teaching Roundtable (CTR PreK-16)
- Fantastic San Francisco bay, fun networking and more...

Online registration will be closed on **March 9, 2015**. Please register as soon as possible before it is too late. For more info, please go to [www.nanhai.com](http://www.nanhai.com). Contact us: Email: [clef@nanhai.com](mailto:clef@nanhai.com); Phone: (408) 380-8088 ext. 112; Fax: (408) 380-8089.



## 第五届中文教学论坛 (CLEF 2015)

网上报名 3 月 9 日截止

中文教学论坛是全球中小学和大学中文教师、学者、管理者和其他与中文教育相关的专业人士汇聚一堂，分享最佳教学实践、最新研究发现和启发性观点的年度盛会。作为同类型会议中的最佳之一，中文教学论坛致力于为“汉语作为第二语言教学”的大家庭提供最高质量的职业发展与交流机会。

由加州中文教学研究中心和全美中小学中文教师协会联合主办的第五届中文教学论坛将于 2015 年 4 月 10 - 11 日在旧金山海湾索菲特酒店召开。“World Readiness in PreK-16 Chinese Language Instruction” 是本届大会的主题。大会网上报名现在火热进行中，我们诚邀您参会，共享——



- 九场会前系列深度研讨会（不另收费用）
- 知名教育学者的大会主题演讲
- 五场特约嘉宾的分组会议报告
- 二十五场公开评选出的分组会议报告
- 全场参与、共同对话的中文教学圆桌会议
- 魅力四射的旧金山湾区，有意思的交际，以及更多……

大会网上报名将于美西时间 2015 年 3 月 9 日关闭。请尽快报名以免错失良机！了解更多详情或网上报名，请参见大会网站 [www.nanhai.com](http://www.nanhai.com)。如有疑问，欢迎联系我们。电邮：[clef@nanhai.com](mailto:clef@nanhai.com) 电话：(408) 380-8088 转 112 传真：(408) 380-8089

CLERC  
加州中文教学研究中心

